
L«Associaci� de Ve�ns celebra la not�cia

La presidenta de l'Associaci� de Ve�ns del Barri Centre, Francesca Terr�n, veu amb

molta satisfacci� que la Comissi� de Videovigil�ncia hagi aprovat el projecte

presentat per Salt. "�s el que em demanaven els ve�ns. �s una bona not�cia", va

assenyalar. Considera tamb� positiu que la intenci� sigui anar ampliant a altres

zones conflictives fora del centre com la pla�a Catalunya. Terr�n no vol entrar en

el debat de si l'anunci de la colálocaci� de les c�meres a tocar de les eleccions s'ha

fet de forma intencionada per� s� que apunta que ha anat a reunions sobre

aquest tema i sempre havia quedat clar que aconseguir l'autoritzaci� era

dif�cil.salt |t.c.c.
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